



***The Sherbrooke Hussars Association  
Golf Tournament***

***Milby Golf Club***  
[www.golfmilby.com](http://www.golfmilby.com)

July 5th, 2019

***The Sherbrooke Hussars Association Golf Tournament – September 21, 2019***

Dear Friend of the Regiment,

We are pleased to invite you to the 10th edition of The Sherbrooke Hussars Association golf tournament under the auspices of **Maitre Robert F. Hall, Chief Legal Officer and Corporate Secretary, Cascades Inc.**

Registration for the tournament will commence at 11:30 on Saturday, September 21st at the Milby Golf Club. The tournament will start at 12:30 and a buffet dinner will be served around 19:00, all in a friendly and festive atmosphere.

This is a wonderful opportunity for members and friends of the Regiment to see each other and help us raise funds that will be used by the Association to assist us in preserving our heritage and promoting our Regimental history.

As is now our tradition, the Officers' Mess at the William Street Armoury has kindly invited us to attend a pre-tournament gathering on Friday, September 20th between 18:00 and 23:00. This meet and greet will give us a chance to renew friendships and confirm golf foursomes. Please indicate your intention to attend on the participation form.


We would also like you to consider the following sponsorship options to enhance your support of the Association at this event:

- Be a major sponsor of our event by contributing a minimum of \$1500;
- Sponsor a hole or a prize for \$250;
- Donate an item that will be offered at our silent auction (value of \$100 and \$499); or
- Donate items to be given to our golfers as participation prizes.

If you wish to contribute through one of these options please contact us by email at the following address:  
**[invitationsherh@gmail.com](mailto:invitationsherh@gmail.com)**

We look forward to seeing you at Milby on September 21, 2019!

Sincerely,

  
John Hayes  
President of the Association



*Tournoi de golf de  
l'Association des Sherbrooke Hussars*

*Club de Golf Milby*  
[www.golfmilby.com](http://www.golfmilby.com)

Le 5 juillet 2019

**Tournoi de golf de l'Association des Sherbrooke Hussars – 21 septembre 2019**

Cher(e) ami(e) du Régiment,

L'Association des Sherbrooke Hussars a le plaisir de vous inviter à la 10<sup>e</sup> édition de son tournoi de golf qui se tiendra samedi le 21 septembre 2019, sous la présidence d'honneur de **Maître Robert F. Hall, Chef de la direction juridique et secrétaire corporatif, Cascades inc.**

Nous vous accueillerons au club de Golf Milby à compter de 11h30 pour les inscriptions. Le départ commencera à 12h30 et un souper sera servi vers 19h00, le tout dans une ambiance conviviale et festive.

En plus d'être une opportunité extraordinaire pour les membres et les amis du Régiment de se rencontrer, ce tournoi est aussi une activité de levée de fonds pour aider l'Association à préserver le patrimoine et à promouvoir l'histoire du Régiment.

Comme le veut maintenant la tradition, le Mess des officiers du Manège William nous invite à une rencontre pré-tournoi vendredi soir le 20 septembre entre 18h00 et 23h00. Ce rendez-vous nous donnera la chance de renouveler les amitiés et confirmer nos quatuors pour le golf. Veuillez, s'il vous plaît, indiquer votre intention d'y être sur le formulaire de participation.


Si vous désirez renforcer votre support de l'Association à cet événement, nous vous demandons de considérer les options de commandite suivantes:

- Être un de nos commanditaires principaux avec un don minimum de 1500 \$ ;
- Être un commanditaire pour un trou ou un prix (250 \$);
- Être un donateur d'un item pour l'encan silencieux (valeur entre 100 \$ et 499 \$);ou
- Être un donateur d'items qui seront donnés aux participants comme prix de présence.

Si vous souhaitez contribuer dans l'une de ces catégories, je vous invite à nous contacter par courrier électronique à l'adresse suivante : **invitationsherh@gmail.com**

Au plaisir de vous voir sur les verts le 21 septembre 2019!

Sincèrement,

  
John Hayes  
Président de l'Association



**Club de Golf Milby**  
2200, chemin Bowers, Sherbrooke, Qc, J1M 0B9 [www.golfmilby.com](http://www.golfmilby.com)



**21 septembre 2019 / September 21, 2019**

**- FORMULAIRE DE PARTICIPATION - PARTICIPATION FORM -**  
*À retourner avant le 31/08/2019 // Please return before 31/08/2019*

<b>Participation au tournoi de golf</b> -12h30 : Départs (style Vegas, 4 joueurs) -19h00 : Souper * Comprend souper, golf et voiturette * <b>Golf tournament participation</b> - 12h30 : Start (Vegas 4 person style) - 19h00 : Dinner * Includes dinner, golf and cart *	<b>\$125 / pers.</b>	x	=
<b>Participation au souper seulement – Dinner only</b>	<b>\$50 / pers.</b>	x	=
	<b>Total</b>		

<b>Présence à la rencontre pré-tournoi le 20 septembre</b> <b>Attendance at pre-tournament gathering on September 20</b>	<b>Nombre de pers. / no. attending</b>
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	----------------------------------------

<b>Nom du participant – Player's name</b>	<b>Telephone</b>	<b>Courriel – Email</b>

\* Nous ne garantissons pas vos places si nous n'avons pas reçu votre paiement \*  
\* Your participation can't be guaranteed if we haven't received your payment \*

**RENSEIGNEMENTS / INFORMATION :**

**Adresse courriel / email address : [invitationsherh@gmail.com](mailto:invitationsherh@gmail.com)**

Veillez libeller votre chèque à l'ordre de l'Association des Sherbrooke Hussars et retourner avec ce formulaire de participation à :  
Please make your cheque payable to **The Sherbrooke Hussars Association** and return with this participation form to:

**Tournoi de Golf de l'Association - The Sherbrooke Hussars, 315 rue William, Sherbrooke, QC, J1H 4E8**

<b>Vos coordonnées – Your contact information</b>	
Nom de l'entreprise / Company name :	
Nom / Name :	
Adresse postale / Postal Address :	
Tél / Tel :	Courriel / Email :